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Board of Directors’ Resolutions Disclosure  

 
Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the “Company”) is pleased to announce that the 
Board of Directors ("Board") passed the following resolutions at its meeting held on 16 
November 2022: 
 

1. approved the audited financial statements of the Company for the nine-month period 
ended 30 September 2022. Please see a summary of the audited financial statements 
of the Company for the nine-month period ended 30 September 2022: 
 
 Period ended  

30 September 2022 
(RO’000s) 

Audited 
Total Revenue 14,301  
Total Expenses including Finance costs (12,231)  
Net Profit Before Tax 2,029  
Tax Expenses (396)  
Net Profit 1,674  

 
2. recommended distribution of interim cash dividend of 11.250 baizas per share 

aggregating to circa RO1.75million of the Company’s existing share capital. The 
proposed cash dividend is subject to the formal approval of the shareholders at the next 
ordinary general meeting of the Company and regulatory authorities.   
 

3. approved the decision to convene an ordinary general meeting of the shareholders of 
the Company on Sunday, 11 December 2022. 
 
 

For and on behalf of Muscat City Desalination Company S.A.O.G 
 
 
 
 ــ  ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Kamarulzaman Bin Sulaiman 
Chief Financial Officer 
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 قرارات مجلس الإدارة الإفصاح عن 

 
للتحلية ش.م.ع.ع كة مدينة مسقط  كة)"  . يسر شر الإدارة )"الشر أن مجلس  تعلن  أن  القرارات المجلس"(  قد أصدر   )"

ي اجتماعه المنعقد بتاري    خ 
 : م2022نوفمبر   16التالية ف 

 
ي   .1

ة التسعة أشهر المنتهية ف  كة لفبر . يرجر الاطلاع  م 2022سبتمبر    30الموافقة على البيانات المالية المدققة للسرر
ي 
ة التسعة أشهر المنتهية ف  كة لفبر  : م 2022سبتمبر  30على ملخص البيانات المالية المدققة للسرر

 
ي  

ة المنتهية ف   م  2022سبتمبر   30الفبر
( ألف ) ي

 ريال عمان 
 ةالمدقق

 14.301 جمالي الايرادات إ
ي ذلك تكاليف التمويل

 ( 12.231) إجمالي المصروفات بما ف 
ي 
يبة صاف   2.029 الرب  ح قبل الصر 

يبية  (396) المصاريف الصر 
ي 
 1.674   الرب  حصاف 

 
ي من    1.75بيسة للسهم الواحد بإجمالي  11.250التوصية بتوزي    ع أرباح نقدية مرحلية قدرها   .2

مليون ريال عمان 
ي  
حة للموافقة الرسمية للمساهمي   ف  . وتخضع التوزيعات النقدية المقبر كة الحالي الجمعية   اجتماعرأس مال السرر

كة والسلطات التنظيمية.   العامة العادية القادمة للسرر
 

كة يوم  الموافقة على قرار عقد الجمعية العامة العادية .3  . م2022ديسمبر   11الموافق الأحد لمساهمي السرر
 

 
 
كة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع. نيابة عن لبا  شر
 
 
 

 ________________ 
 قمر الزمان بن سليمان

 المدير المالي 
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